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Zápis z 10. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 15. 12. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, E. Grygarová, V. Pohludka, M. Gongolová, 
Mgr. E. Bartečková, A. Škuta  
 
Omluvení členové ZO: Mgr. Naděţda Honzáková 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:05 h. 
 

Návrhová komise: Mgr. E. Bartečková, E. Grygarová 
 

Ověřovatelé zápisu: Ing. I. Stříţ, V. Pohludka 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 8 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Zpráva kontrolního výboru 
4) Smlouva o dílo na budovu TJ na hřišti 
5) Inventarizační komise 
6) Rozpočet na rok 2012 
7) Dotace pro místní knihovnu 
8) Ţádosti: 

a. Ţádost obce Hnojník o finanční spoluúčast na nájemném Policie Hnojník na 
rok 2012 

b. Ţádost KČT o finanční dar na stavbu turistické chaty na Lysé hoře 
c. Ţádost římskokatolické farnosti Domaslavice o obecní příspěvek na opravu 

farního kostela sv. Jakuba v roce 2012 
d. Ţádost SŠ, ZŠ a MŠ Frýdek-Místek o finanční příspěvek 
e. Ţádost obce H. Tošanovice o dofinancování výkonu školství pro MŠ H. 

Tošanovice 
9) Smlouva na odběr pitné vody z obecního vodovodu 
10) Rozpočtová úprava č. 6/2011 
11) Pověření starosty prováděním rozpočtových změn na období od 20. 12. do 31. 12. 

2011 
12) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné sluţby ve veřejné linkové dopravě – 

Veolia Transport Morava a.s. 
13) Smlouva mandátní č. 21 – 12/11 – Tispol s.r.o. 
14) Smlouva o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do 

napěťové hladiny NN – projekt Veřejné osvětlení. 
15) Provedená kontrola hospodaření s majetkem Sdruţení obcí povodí Stonávky 
16) Nehlsen s.r.o. – záloha na rok 2012, 250.000,- Kč 
17) Diskuse, různé 
18) Závěr 
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Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
- viz. výše. (proběhlo)  
 
Starosta navrhl doplnění programu o další body: 
8) Ţádosti: 

d. Ţádost SŠ, ZŠ a MŠ Frýdek-Místek o finanční příspěvek 

e. Ţádost obce H. Tošanovice o dofinancování výkonu školství pro MŠ H. Tošanovice 

10) Rozpočtová úprava č. 6/2011 
11) Pověření starosty prováděním rozpočtových změn na období od 15. 12. do 31. 12. 2011 
12) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné sluţby ve veřejné linkové dopravě – Veolia 
Transport Morava a.s. 
13) Smlouva mandátní č. 21 – 12/11 – Tispol s.r.o. 
14) Smlouva o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové 
hladiny NN – projekt Veřejné osvětlení. 
15) Provedená kontrola hospodaření s majetkem Sdruţení obcí povodí Stonávky 
16) Záloha na rok 2012 ve výši 250.000,- Kč pro společnost Nehlsen s.r.o. 
 
Poté vyzval ke schválení doplněného programu zasedání zastupitelstva. (příloha č. 1) 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 
Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 

Místostarostka seznámila přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva 
obce ze dne 16. 11. 2011. Poté starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu 
s usnesením. 
 

                           Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

 
Ad 3.) Zpráva kontrolního výboru 
 

Předseda kontrolního výboru přečetl zprávu ze schůzky kontrolního výboru ze dne 
13. 12. 2011. (viz. příloha č. 2) 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Ad 4.) Smlouva o dílo na budovu TJ na hřišti 
 

Starosta nechal kolovat Smlouvu o dílo včetně obchodních podmínek s Ing. Alešem 
Olšarem, STAO k provedení stavby „ Stavební úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice“. Pan 
Ing. Aleš Olšar zvítězil ve výběrovém řízení na realizaci II. etapy. 

Poté co si zastupitelé smlouvu prohlédli, vyzval starosta k hlasování o přijetí 
Smlouvy o dílo včetně obchodních podmínek s Ing. Alešem Olšarem, STAO k provedení 
stavby „ Stavební úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice“. 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
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Ad 5.) Inventarizační komise 
 

Starosta předloţil zastupitelům návrh sloţení inventarizačních komisí pro zjištění 
stavu inventarizace jednotlivých středisek k 31. 12. 2011 a po jeho prostudování vyzval 
k hlasování o schválení tohoto návrhu inventarizačních komisí. (příloha č. 3)  
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
Ad 6.) Rozpočet na rok 2012 
 

Starosta uvedl, ţe návrh rozpočtu obce Dolní Tošanovice pro rok 2012 byl rozeslán 
kaţdému zastupiteli k nahlédnutí, aby tak mohli uplatnit případné připomínky a byl také 
vyvěšen na úředních deskách. Zastupitelé ţádné připomínky neměli a tak vyzval k hlasování 
o schválení rozpočtu obce Dolní Tošanovice ve znění, jakém byl vyvěšen na úřední desce. 
(viz. příloha č. 4) 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

Ad 7.) Dotace pro místní knihovnu 
 

Referentka OÚ seznámila přítomné s návrhem Městské knihovny Třinec o moţnosti 
podání ţádosti na dotaci z programu Ministerstva kultury VISK3 pro automatizaci 
knihovny, kde se nabízejí pro naši místní knihovnu 2 varianty: 

1. Ţádost o PC pro knihovnu pro obsluhu knihovny + čtečka čárových kódů 
Celkové náklady 20.000,- Kč, z toho účast obce 6.000,- Kč. 

2. Ţádost o PC pro knihovnu pro obsluhu knihovny + čtečka čárových kódů + tiskárna 
na výpůjčky od čtenářů a jejich informace z internetu. 
Celkové náklady 27.000,- Kč, z toho účast obce 8.000,- Kč. 

  
Po krátké diskusi vyzval starosta zastupitele k hlasování o schválení varianty č. 3, 

tedy podání ţádosti do programu Ministerstva kultury VISK3 pro automatizaci knihovny 
s celkovým podílem obce 8.000,- Kč. 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

 
Ad 8.) Ţádosti 
 

a. Ţádost obce Hnojník o finanční spoluúčast na nájemném Policie Hnojník na rok 
2012 

Starosta uvedl, ţe tuto ţádost uţ předloţila obec Hnojník v loňském roce a 
tehdy se zastupitelé shodli na tom, ţe je nutné sluţebnu policie ČR v Hnojníku 
zachovat. V loňském roce se částka na příspěvek na nájemné pohybovala kolem 
5.000,- Kč, záleţí to podle počtu obyvatel, ale podle dosavadních údajů bude částka 
podobná. Vyzval zastupitele k vyjádření.  
 

Zastupitele neměli ţádných námitek. 
 

Starosta vyzval k hlasování o schválení finanční spoluúčasti na nájemném 
Policie Hnojník na rok 2012. 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

b. Ţádost KČT o finanční dar na stavbu turistické chaty na Lysé hoře 
KČT předloţil ţádost o finanční dar pro stavbu Bezručovy chaty na Lysé hoře, 

která by měla být replikou původní chaty postavené českými turisty v roce 1933 – 35, 
která byla v roce 1978 zcela zničena poţárem. 



4 

 

Zastupitelé se rozhodli po krátké diskusi, ţe tuto ţádost odloţí na některé 
zasedání v roce 2012. 

Zastupitelstvo obce odkládá 
 
 

c. Ţádost římskokatolické farnosti Domaslavice o obecní příspěvek na opravu 
farního kostela sv. Jakuba v roce 2012 

Starosta uvedl, ţe římskokatolické farnost Domaslavice zaslala ţádost  
o finanční přípěvek na opravu kostela sv. Jakuba pro rok 2012 a doplnil, ţe loni jim 
bylo schváleno 5.000,- Kč. Poté vyzval zastupitele k návrhům výše příspěvku pro 
následující rok a za sebe navrhl, ţe navrhuje opět na částce 5.000,- Kč. 
 

Zastupitelé se po krátké debatě shodli, ţe ponechají i pro rok 2012 stejnou 
částku. 
 

Starosta vyzval přítomné k hlasování o poskytnutí finančního příspěvku ve 
formě finančního daru pro římskokatolickou farnost Domaslavice na opravu farního 
kostela sv. Jakuba pro rok 2012 a to ve výši 5.000,- Kč. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 

d. Ţádost SŠ, ZŠ a MŠ Frýdek-Místek o finanční příspěvek 
Starosta informoval přítomné zastupitele, ţe příspěvková organizace SŠ, ZŠ  

a MŠ Frýdek-Místek poţádala o finanční příspěvek na zakoupení speciálních 
učebních pomůcek pro výuku ţáků a ţe z naší obce navštěvuje tuto školu jeden 
ţáček. Dodal, ţe za sebe by ţádosti vyhověl a navrhuje částku 1.000,- Kč. 

Zastupitelé nepřišli s jinými návrhy a tak vyzval starosta k hlasování  
o poskytnutí finančního daru ve výši 1.000,- Kč pro příspěvkovou organizaci SŠ, ZŠ  
a MŠ Frýdek-Místek na zakoupení speciálních učebních pomůcek pro výuku ţáků. 
 

Hlasování: 7 přítomných pro 
1 se zdržel hlasování 

 
 

e. Ţádost obce H. Tošanovice o dofinancování výkonu školství pro MŠ H. Tošanovice 
Obec Horní Tošanovice zaslala ţádost o dofinancování výkonu školství ve 

výši 33.615,12,- Kč pro Mateřskou školu, spadající pod Základní školu v Dolních 
Tošanovicích, pracoviště Horní Tošanovice. Starosta dále objasnil, ţe tato částka byla 
poskytnuta obci Dolní Tošanovice z dotace ze státního rozpočtu na výkon školství  
a propočítána v poměru počtu ţáků MŠ v H. Tošanovicích. Poté vyzval zastupitele 
k hlasování o schválení dofinancování výkonu školství pro MŠ H. Tošanovice ve výši 
33.615,12,- Kč. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 
 

Ad. 9) Smlouva na odběr pitné vody z obecního vodovodu 
 

Starosta uvedl, ţe na minulém zasedání se zastupitele mohli seznámit s návrhem 
smlouvy a nyní si ji mohou znovu prohlédnout uţ ve finální podobě. Nová smlouva je podle 
platných právních norem a bude nutné občany vyzvat, aby si přišli smlouvy podepsat na 
OÚ. Dále uvedl, ţe cenu vody, budou jistě projednávat v příštím roce. Poté co si zastupiteli 
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smlouvu prostudovali, vyzval k hlasování o přijetí Smlouvy o dodávce pitné vody 
z obecního vodovodu. (příloha č. 5) 

 
Hlasování: všech 8 přítomných pro 

 
 

Ad. 10.) Rozpočtová úprava č. 6/2011 
 

Starosta informoval přítomné, ţe je nutné provést rozpočtovou úpravu, protoţe na 
kapitole „Poţární ochrana – dobrovolná část“ je potřeba navýšit rozpočtové finanční 
prostředky (příloha č. 6). 

Poté, co se zastupitelé seznámili s rozpočtovou úpravou, vyzval starosta k hlasování 
o přijetí rozpočtové úpravy č. 6/2011. 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 

Ad. 11.) Pověření starosty prováděním rozpočtových změn na období od 15. 12. do 31. 12. 
2011 
 

Starosta vysvětlil zastupitelům, ţe se jedná o opatření, aby bylo moţné uhradit nějaké 
mimořádné výdaje, ke kterým by v tomto období došlo. Poté vyzval k hlasování o schválení 
pověření starosty prováděním rozpočtových změn na období od 15. 12. do 31. 12. 2011. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 
Ad. 12.) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné sluţby ve veřejné linkové dopravě – 
Veolia Transport Morava a.s. 
 

Starosta předloţil Dodatek č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné sluţby ve veřejné 
linkové dopravě se společností Veolia Transport Morava a.s. Ta oznamuje, ţe je v příštím 
roce nucena zvýšit částku prokazatelné ztráty o 5% a to v důsledku zejména očekávaných 
niţších trţeb z přepravy v souvislosti se zvýšením DPH z 10 na 14% a nárůstem cen 
pohonných hmot. Celkově se bude jednat o navýšení ve výši 1.350,- Kč za rok oproti 
původní částce, kterou obec hradila.  
 

A. Škuta se zeptal, zdali nám mohou poskytnout přehled hospodaření? 
 

I. Stříţ mu odpověděl, ţe se jedná o povinně zveřejňované informace a vţdy je dávají 
ke konci roku. 
 

Starosta uvedl, ţe toto téma bylo projednáváno i na sněmu starostů a shodli se, ţe 
autobusová doprava je pro obce důleţitá. 
 

Zastupitelé se seznámili s Dodatkem č. 3 a následně vyzval starosta zastupitele 
k hlasování  
o přijetí Dodatku č. 3 ke Smlouvě o závazku veřejné sluţby ve veřejné linkové dopravě se 
společností Veolia Transport Morava a.s. 

 
Hlasování: všech 8 přítomných pro 
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Ad. 13) Smlouva mandátní č. 21 – 12/11 – Tispol s.r.o. 
 

Starosta nechal k nahlédnutí smlouvu mandátní č. 21 – 12/11 se společností Tispol 
s.r.o. na zajištění technického dozoru stavby: Stavební úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice – 
2. část za celkovou částku 35.760,- Kč, bude hrazena v zálohách. Starosta uvedl, ţe tato 
společnost vykonávala technický dozor i v I. etapě, která skončí 21. 12. 2011 a ţe byl s touto 
společností spokojen a on sám je pro schválení smlouvy mandátní i teď, aby společnost 
Tispol s.r.o. vykonávala technický dozor na stavbě i v II. etapě. Pro zájemce je na OÚ 
k nahlédnutí stavební deník. Poté co si zastupitelé smlouvu prohlédli, vyzval starosta 
k hlasování o chválení Smlouvy mandátní č. 21 – 12/11 se společností Tispol s.r.o. 
 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

 
Ad. 14) Smlouva o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do 
napěťové hladiny NN-projekt Veřejné osvětlení 
 

Starosta informoval přítomné o projektu Veřejného osvětlení, kde někteří občané 
nedali souhlas k připojení do sítě, a proto došlo ke zkrácení trasy veřejného osvětlení  
a vzniklo také nové odběrné místo, je tedy nutné smlouvu schválit, aby se mohlo v projektu 
dále pokračovat, náklady nejsou vyšší. Kdyţ se zastupitelé seznámili se smlouvou, vyzval je 
starosta k hlasování o schválení Smlouvy o připojení odběrného elektrického zařízení 
k distribuční soustavě do napěťové hladiny k projektu Veřejného osvětlení, č. sml.: 
11_SOP_02_4120751927. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

 
Ad. 15) Provedená kontrola hospodaření s majetkem Sdruţení obcí povodí Stonávky 
 

Starosta oznámil, ţe dne 04. 10. 2011 proběhla kontrola hospodaření s majetkem 
Sdruţení obcí povodí Stonávky a to za jeho účasti a účasti starostky z Vělopolí, paní 
Latochové. Kontrola proběhla dle zákona č. 250/2000 Sb., § 39 odst. 4 ve znění pozdějších 
předpisů s výsledkem: Nebyly shledány ţádné nedostatky. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  
 

 
Ad. 16) Nehlsen s.r.o. – záloha na rok 2012, 250.000,- Kč 
 

Starosta informoval přítomné zastupitele, ţe společnost Nehlsen s.r.o., která nám 
zajišťuje svoz odpadu, opětovně obci nabídla moţnost sloţení zálohy ve výši 250.000,- Kč. 
Pokud by obec souhlasila jako v minulém roce, zůstává jí i nadále sleva 8%. Protoţe nikdo 
nepředloţil jiný návrh ani námitku, vyzval starosta k hlasování o sloţení zálohy společnosti 
Nehlsen s.r.o. pro rok 2012 ve výši 250.000,- Kč. 

 
Hlasování: všech 8 přítomných pro 
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Ad. 17) Diskuse, rúzné 
 

Starosta informoval přítomné, ţe na základě minulých jednání na zasedáních byla 
připravena nájemní smlouva pro pana Petra Kohuta na byt na hřišti č.p. 77 a nechal ji 
zastupitelům k nahlédnutí. 

Poté vyzval k hlasování o schválení nájemní smlouvy v této podobě (příloha č. 7). 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

 
Starosta oznámil, ţe byla podána ţádost na MAS Pobeskydí, sdruţení právnických 

osob na vybavení objektu TJ nábytkem a audiovizuální technikou. Nechal také zpracovat 
cenový návrh a nábytek by se pohyboval kolem částky 250.000,- Kč a audiovizuální technika 
ve výši 50.000,- Kč. U této dotace je moţnost 90% krytí a 10% spoluúčasti obce. Dále uvedl, ţe 
je zde také moţnost opět podat ţádost o vrácení DPH, vrací se ve výši 90%. 

Uţ tak obec ţádala o vrácení DPH na realizaci stavby II. etapy objektu TJ, ţádost byla 
podána a rozhodne se na dalším zasedání Krajského úřadu, coţ by mělo být v březnu 
příštího roku. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
Z á v ě r 
 
 
                Starosta obce ukončil v 18:00 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Ing. I. Stříţ   ______________ 
   
V. Pohludka    ______________ 


